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Нови Сад -- Шеф посланичке групе Г17 плус у војвођанском парламенту Александар
Радоњић напустио је Г17 плус, али није прешао у ДС, како су писали медији, сазнаје Б92.

  

Радоњић за сада намерава да буде слободан посланик и да се приликом гласања
опредељује за друге странке.

  

Радоњић је, у изјави новосадском "Дневнику", истакао да излази из Г17 плус због
неслагања с политиком те странке.

  

"Одлука је настала због организационих и политичких промена у Г17 плус, а ја више
нисам могао да следим те промене. Моја одлука није везана за односе Демократске
странке и Г17 плус на републичком нивоу, већ се једноставно не слажем с новом
политиком странке", додао је он.

  

Он је додао да се, поред осталог, не слаже са сарадњом Г17 плус с бившом
градоначелницом Новог Сада Мајом Гојковић у оквиру Уједињених региона Србије (УРС)
и указао да је мандат стекао на листи "За европску Војводину".

  

Покрајински одбор Г17 плус затражио је да сада већ бивши посланик те странке у
Скупштини Војводине Александар Радоњић врати мандат и као пример добре праксе
наводи случај Слободана Мараша, који је након преласка у Г 17 плус оставио посланичко
место Либерално-демократској партији.

  

"Очигледно је да је очување мандата стављено изнад морала и принципа. Свако има
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право да мења своје политичко мишљење или странку, па и Радоњић. Када напуштате
странку захваљујући којој сте и изабрани у покрајински парламент, међутим, сасвим је
логично да вратите мандат", наводи се у саопштењу Службе за односе с јавношћу ПО
Г17 плус.

  

У тексту се додаје да Радоњић није изабран у Скупштину Војводине као победник на
изборима по већинском систему, када грађани гласају за одређеног кандидата
поименце, већ с пропорционалне листе Г 17 плус.

  

(Б92)
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